
 

                                 Αθήνα, 8 Μαρτίου 2021 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την κα. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

ΘΕΜΑ:  «Άμεσος κίνδυνος συρρίκνωσης και τελικά κατάργησης των πανεπιστημιακών 

τμημάτων του Νομού Αιτωλοακαρνανίας » 

Βάσει της πρόσφατης πρότασης “Στρατηγικού Σχεδιασμού για την Ακαδημαϊκή και 
Ερευνητική Ανάπτυξη του Πανεπιστημίου Πατρών”, στον νομό Αιτωλοακαρνανίας προβλέπεται 
να παραμείνουν μόνο 4, αποδεκατισμένα από φοιτητές, τμήματα της Γεωπονικής Σχολής και τα 
υπόλοιπα οδεύουν προς Πάτρα, ενώ παράλληλα δεν καλύπτονται οι θέσεις ΔΕΠ της Γεωπονικής 
Σχολής. Ειδικά για τα πανεπιστημιακά τμήματα του Αγρινίου, η πρόταση είναι προκλητική. Από 
τα τέσσερα πανεπιστημιακά τμήματα της πόλης, θα παραμείνει ένα, ενώ η σύσταση του τμήματος 
Αειφορικής Γεωργίας παραπέμπεται για το 2023-2024. Επιπλέον, για την αναιτιολόγητη 
αναστολή λειτουργίας του τμήματος “Γεωργικής Βιοτεχνολογίας” δεν διαφαίνεται ούτε σκέψη 
επαναλειτουργίας.  

 
Επειδή οι παραπάνω εξελίξεις είναι πρωτίστως αποτέλεσμα της κυβερνητικής εμμονής να 
θεσπισθεί ελάχιστη βάση εισαγωγής στα ΑΕΙ, για την οποία είχαμε προειδοποιήσει ότι θα 
οδηγήσει περίπου 25.000 νέους ανθρώπους εκτός δημόσιας τριτοβάθμιας εκπαίδευσης, ενώ 
πλήττονται κυρίως τα Πανεπιστήμια και πανεπιστημιακά Τμήματα της περιφέρειας, μεταξύ αυτών 
και της Αιτωλοακαρνανίας, 
Επειδή η πρόταση “Στρατηγικού Σχεδιασμού για την Ακαδημαϊκή και Ερευνητική Ανάπτυξη του 
Πανεπιστημίου Πατρών”, αν γίνει αποδεκτή από την Σύγκλητο του Πανεπιστημίου και υιοθετηθεί 
από το Υπουργείο οδηγεί αναπόδραστα στον μαρασμό και την τελική κατάργηση των 
Πανεπιστημιακών τμημάτων στον νομό Αιτωλοακαρνανίας, 
 
Ερωτάται η αρμόδια κα. Υπουργός: 

1. Θα συναινέσει και θα υλοποιήσει προτάσεις που οδηγούν σε βέβαιη συρρίκνωση και 

αφανισμό των πανεπιστημιακών τμημάτων του Νομού Αιτωλοακαρνανίας, με 

δυσμενέστατες επιπτώσεις στην αναπτυξιακή προοπτική του Νομού; 

2. Στον αντίποδα αυτών, σκοπεύει να προχωρήσει στην κάλυψη των αναγκαίων θέσεων 

ΔΕΠ της Γεωπονικής Σχολής και να στηρίξει την δημιουργία νέων σύγχρονων 

πανεπιστημιακών Σχολών, στην πορεία υλοποίησης του Πανεπιστημίου Δυτικής 

Ελλάδας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Βαρεμένος Γεώργιος 
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